
 PROTOKÓŁ nr 58/2024 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Finansów i Rolnictwa Rady Miejskiej w Rogoźnie odbytego w dniu 
26 lutego 2024 roku o godz. 16:00 w UM. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył i posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Bartosz Perlicjan. 

Przewodniczący stwierdził, że na 7 członków Komisji w obradach bierze udział 7 członków Komisji.  
(radni Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Roman Kinach spóźnili się) Komisja jest władna do 
podejmowania prawomocnych wniosków. 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Porządek obrad 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z KGFiR. 
4. Stan dróg w Gminie Rogoźno i informacja o realizacji budowy obwodnicy Rogoźna. 
5. Omówienie projektów uchwał i materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Rogoźnie. 
6. Wolne głosy, wnioski, sprawy bieżące. 
7. Zamknięcie obrad. 

 
Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3 Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń KGFiR. 
Przyjęcie protokołu – 2 głosy za i 2 głosy przeciw. 
 
Ad 4. Stan dróg w Gminie Rogoźno i informacja o realizacji budowy obwodnicy Rogoźna. 
 
Zgodnie z ewidencją dróg sporządzoną przez zewnętrzną firmę specjalistyczną, będącą wiodącym 

przedsiębiorstwem w branży pomiarów drogowych, świadczącym usługi na terenie całego kraju, a 

swoim doświadczeniem wspierającym zarządców dróg na rynku brytyjskim, niemieckim oraz 

francuskim, Gmina Rogoźno na dzień 31.12.2023 r. zarządza drogami zaliczonymi do dróg kategorii 

gminnych o łącznej długości 138,018 km, z tego:  

- poza miastem 109,298 km, 

- w mieście 28,720 km 

Nawierzchnię twardą ulepszoną posiada 52,723 km dróg, w tym : 

- bitumiczną 47,368 km 

- betonową 2,026 km 

- z betonowej kostki brukowej 3,329 km, 

Nawierzchnię twardą nieulepszoną posiada 22,391 km dróg , w tym: 

- z brukowca 2,015 km, 

- z tłucznia 20,376 km, 

Nawierzchnię gruntową posiada  62,904 km dróg, w tym: 

wzmocnione żwirem 57,785 km, 

i naturalne (grunt rodzimy) 5,119 km.  



Dokonane pomiary, które zostały przeprowadzone z użyciem specjalistycznego  sprzętu 

pomiarowego weryfikują dane pomiarowe dotychczas posiadane. 

  

W roku 2023 Gmina Rogoźno zrealizowała następujące zadania inwestycyjne:  

 

1. Przebudowa ulicy Kochanowskiego oraz fragmentu ulicy Mickiewicza w Rogoźnie.  Na realizację 

zadania udało się pozyskać środki pomocowe z Programu Rządowego Polski Ład.  Kotwa 

dofinansowania wynosiła 3.869.138,57złotych, co stanowi 95% wartości wykonanych robót.  5% 

udział własny Gminy stanowiła kwotę 194.428,35 złotych. 

Całkowita wartość wykonanych robót budowlanych wyniosła 3.888.566,92 złotych. 

W ramach zadania dokonano przebudowy: 

1) ulicy Jana Kochanowskiego w Rogoźnie oraz fragmentu ul. Adama Mickiewicza na 

odcinku od al. Marsz. Józefa Piłsudskiego do ul. Bolesława Prusa. 

Zakres inwestycji obejmował: 

- odcinek A – ul. Kochanowskiego o długości 445 m, 

- odcinek B – ul. Mickiewicza o długości 170 m. 

2) kanalizacji deszczowej w ul. Jana Kochanowskiego oraz fragmentu w ul. Adama 

Mickiewicza na odcinku od al. Marsz. Józefa Piłsudskiego do ul. Bolesława Prusa. 

Zakres inwestycji obejmuje: 

- zdemontowanie istniejącej kanalizacji deszczowej wraz ze studniami i wpustami, 

- wykonanie nowej kanalizacji deszczowej. 

3) rozdzielczej sieci wodociągowej w ul. Kochanowskiego i Mickiewicza. 

 

Wykonawcą robót było Konsorcjum:  

Przedsiębiorstwo Budowlano – Drogowe Szymon Włodarczyk, Cieśle, ul. Potulicka 10/5  

64-610 Rogoźno – jako Lider,  

Partner: Przedsiębiorstwo Budowy Dróg Mateusz Włodarczyk, ul. Paderewskiego 23/4 

64-610 Rogoźno – jako Partner.   

  

 

2. Przebudowa ul. Majora Biskupskiego w Rogoźnie.  

Realizacja zadania została dofinansowana  ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Kwota 

dofinansowania wyniosła 165.077,79 złotych. Udział środków Gminy w realizacji zadania wyniósł 

183.789,04 złotych, a całkowita wartość zadania wyniosła 348.866,83 złotych   

 

Zakres zadania obejmował wymianę nawierzchni bitumicznej na odcinku o długości  246 m oraz 

przebudowę miejsc postojowych i chodników wraz z wymiana krawężników. 

 

Wykonawcą robót było:  

Przedsiębiorstwo Budowlano-Drogowe Szymon Włodarczyk, Cieśle, ul. Potulicka 10/5  

64-610 Rogoźno 

 

3. Przebudowa chodnika na ul. Wojska Polskiego w miejscowości Rogoźno.  



Realizacja zadania została dofinansowana  ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Kwota 

dofinansowania wyniosła  357.857,56 złotych, co stanowi 80% wartości zadania. 20%uział środków 

Gminy w realizacji zadania wyniósł 89.464,39 złotych, a całkowita wartość zadania wyniosła 

447.321,95 złotych   

 

Zakres zadania obejmował przebudowę istniejącego i budowę nowego chodnika z kostki  betonowej 

wraz z budową zjazdów do  istniejących posesji na odcinku od skrzyżowania z ul. Garbacką w 

Rogoźnie do skrzyżowania z ul. Dworcową. Długość chodnika wyniósł 345 m.  

 

Wykonawca robót:  

BIMEX Spółka z o. o Spółka Komandytowa  ul. Fabryczna 7, 64-610 Rogoźno 

 

4. W ramach działań Gminy związanych z poprawą bezpieczeństwa w obszarze oddziaływania dla 

pieszych z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg Gmina pozyskała dofinansowanie na zadania: 

a) Poprawa bezpieczeństwa w obszarze oddziaływania dla pieszych w ciągu ulicy 

Seminarialnej 

Zakres zadania obejmował przebudowę trzech istniejących przejść dla pieszych poprzez wbudowanie 

płytek integracyjnych dla niewidomych, wykonanie oświetlenia przejść dla pieszych, a także 

wykonanie oznakowania poziomego i pionowego. 

Kwota dofinansowania zadania wyniosła 109.726,11 złotych, co stanowi 80% całkowitej wartości 

zadania, która wyniosła 137.157,64 złotych. 

 

Wykonawca robót:   

K Power Karol Ignasiak ul. Topazowa 2, 64-610 Rogoźno 

 

b) Poprawa bezpieczeństwa w obszarze oddziaływania dla pieszych w ciągu ulicy 

Fabrycznej 

Zakres zadania obejmował przebudowę dwóch istniejących przejść dla pieszych poprzez wbudowanie 

płytek integracyjnych dla niewidomych, wykonanie oświetlenia przejść dla pieszych, a także 

wykonanie oznakowania poziomego i pionowego. 

Kwota dofinansowania zadania wyniosła 74.938,36 złotych, co stanowi 80% całkowitej wartości 

zadania, która wyniosła 93.672,95 złotych. 

 

Wykonawca robót:  

BIMEX Spółka z o. o Spółka Komandytowa  ul. Fabryczna 7, 64-610 Rogoźno 

 

5. Przebudowa chodnika przy drodze nr 273520P od drogi 272514P do świetlicy wiejskiej w 

miejscowości Gościejewo 

Koszt zadania wyniósł 87.000,00 złotych i został pokryty w całości ze środków budżetowych Gminy. 

Zadanie obejmowało przebudowę chodnika na odcinku o długości 105 m od drogi gminnej 273520P 

do świetlicy wiejskiej w miejscowości Gościejewo. W ramach zadania zostały wykonane roboty 

rozbiórkowe, ziemne, ustawienie krawężników i oporników, wykonanie podbudowy i nawierzchni z 

kostki betonowej wraz z oznakowaniem poziomym i pionowym. 

 

Wykonawca robót:  



Przedsiębiorstwo Budowlano – Drogowe Szymon Włodarczyk, Cieśle.  ul. Potulicka 10/5, 64-610 

Rogoźno 

 

W roku 2023 w ramach środków na bieżące utrzymanie dróg na terenie miasta i gminy wykonano: 

1. cząstkowe naprawy nawierzchni bitumicznych o łącznej powierzchni 700,46 m2 za kwotę 82.272,92 

złotych, 

2. profilowanie dróg i ulic gruntowych wykonano na powierzchni łącznej 383.600,50 m2 za kwotę 

471,828,62 złotych, 

3. w ramach poprawy nośności dróg i ulic gruntowych zakupiono i wbudowano łącznie  5.391,64 t 

gruzobetonu i  kruszyw za kwotę 415.989,64 złotych. 

 

W ramach bieżącego utrzymania dróg i ulic wykonywano również:  

- wykaszanie poboczy wraz usuwaniem odrostów krzewów w pasie drogowym,  

- poziome oznakowanie dróg o nawierzchni bitumicznej,  

- uzupełnienie i wymiana zniszczonych znaków drogowych oznakowania pionowego,  

- zaktualizowano ewidencję dróg gminnych,  

- poddano przeglądom i czyszczeniu urządzenia podczyszczające wody opadowe spływające z 

utwardzonych powierzchni drogowych do jeziora i rzeki, 

 

Największym problemem w zakresie utrzymania dróg gruntowych jest brak rowów i urządzeń 

służących do odprowadzenia wód opadowych drogi. Woda jest głównym czynnikiem niszczącym drogi 

nawierzchni gruntowej jak również drogi wzmacniane różnego rodzaju kruszyw. Na terenie Gminy 

często mamy do czynienia z sytuacjami, gdzie drogi jako niżej położone od przylegających posesji stają 

się odbiornikiem również wód spływających z tych posesji. W ostatnim okresie zaobserwowaliśmy 

zalewanie dróg wodami powierzchniowymi roztopowymi i opadowymi spływającymi z pól.   

 

Radny Henryk Janus zapytał o koszt wykaszania poboczy? 

Kierownik Marek Pilarski odpowiedział, że nie ma przy sobie takiej informacji i zostanie to uzupełnione 

w sprawozdaniu. 

Radny zapytał następnie, czy chodnik, który był wykonywany w Gościejewie za kwotę 80 tys zł zawiera 

kwotę ze środków sołeckich w wysokości 20 tys zł? 

Kierownik odpowiedział, że nie ma takiej wiedzy oraz że informacja zostanie uzupełniona. 

Pan Paweł Wojciechowski zapytał, czy ulica Południowa zostanie wykonana do 10 marca? 

Kierownik odpowiedział, że wykonawca zobowiązał się wykonać drogę do wskazanego terminu w 

przeciwnym razie gmina podejmie kroki prawne. 

Radny zwrócił uwagę na fakt, że samochody ciężarowe jeżdżą po mostach na ul. Lipowej i w Cieślach i 

należałoby zwrócić uwagę na ich stan, ponieważ są w nich duże dziury, które powiększają się przez 

ciężki transport. 

Kierownik Pilarski wskazał, że nie można zagwarantować, że po uzupełnieniu tych dziur masą na zimno 

będzie to wystarczające lub trwałe. 

Ponadto Sekretarz Marek Jagoda określił, że ze względu na wysokie ceny przetarg na profilowanie dróg 

został unieważniony. 

Pan radny Janus wrócił do tematu mostu i zapytał, czy może ktoś kontrolować przejazdy tych dużych 

samochodów? 

Pan Pilarski odpowiedział, że nasza policja ma inne zajęcia i musiał by to być UTD. 



Radny Nikodem zapytał, czy w chwili kiedy nie jest rozstrzygnięty przetarg, może odbywać się naprawa 

dróg gruntowych? 

Pan Marek Pilarski poinformował, że interwencyjnie tak, aczkolwiek jeżeli przetarg nie jest do końca 

rozstrzygnięty gmina nie powinna tego robić. 

Na zakończenie pan Sekretarz poinformował radnych o sytuacji z obwodnicą, urząd otrzymał decyzję 

wojewody o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowych. W tej chwili ta decyzja musi się jeszcze 

uprawomocnić, ponieważ zawiera ona jeszcze przejęcie gruntów, przez które przebiegać ma 

obwodnica – wtedy województwo uzyska tytuł do działania w sprawie. 

Pani radna Ewa Wysocka zapytał, czy są jakieś nowe informacje dotyczące drogi Rogoźno – 

Studzieniec? 

Pan Marek Jagoda poinformował, że w ostatnim czasie nic nie dotarło. 

 

Ad. 5 Omówienie projektów uchwał i materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Rogoźnie. 

Przewodniczący Bartosz Perlicjan poinformował, że oficjalnie nie został ustalony termin najbliższej sesji, 

dlatego też zostaną omówione tylko projekty uchwał GOPS-u, ponieważ obecna jest na komisji pani 

kierownik Ewelina Kowalska. 

 

- Zgodnie z art.17 ust.2 pkt 4  ustawy o pomocy społecznej do zadań własnych gminy należy  

podejmowanie innych zadań z zakresu pomocy społecznej wynikających z rozeznanych potrzeb gminy, 

w tym tworzenie i realizacja programów osłonowych. 

Gmina Rogoźno zamierza przystąpić do programu „Korpus wsparcia seniorów” na rok 2024 – moduł I i 

II. 

Zgodnie z art. 110 ust. 10 ustawy o pomocy społecznej rada gminy, biorąc pod uwagę potrzeby w 

zakresie pomocy społecznej, opracowuje i kieruje do wdrożenia lokalne programy pomocy społecznej. 

Opracowanie przedmiotowego programu należy do jej właściwości. 

Program będzie realizowany od 1 stycznia 2024 r. do 31 grudnia 2024 r. 

Do tego niezbędne jest podjęcie uchwały w sprawie programu osłonowego. Program dotyczy jedynie 

Modułu II, w zakresie Modułu I niezbędne jest podjęcie osobnej uchwały. 

Program ma na uwadze doskonalenie systemu wsparcia osób starszych – seniorów od 60 roku życia, 

poprzez zapewnienie im ochrony w postaci opieki na odległość, m.in. zdarzeń losowych – opaska 

bezpieczeństwa – Moduł II. 

 

- Świadczenie usług opiekuńczych, w myśl przepisu art. 50 ust. 3 ustawy o pomocy społecznej, polega 
na udzielaniu pomocy w zaspokajaniu codziennych potrzeb życiowych, opieki higienicznej, zaleconej 
przez lekarza pielęgnacji oraz, w miarę możliwości, zapewnieniu kontaktów z otoczeniem. 
 Usługi opiekuńcze dostosowane do szczególnych potrzeb wynikających z rodzaju schorzenia lub 
niepełnosprawności, świadczone przez osoby ze specjalistycznym przygotowaniem zawodowym 
stanowią, zgodnie z art. 50 ust. 4 ustawy przedmiotowej, specjalistyczne usługi opiekuńcze.  
 Na podstawie §2 Rozporządzenia Ministra Polityki Społecznej z dnia 22 września 2005 r. w 
sprawie specjalistycznych usług opiekuńczych (Dz. U. Nr 189, poz. 1598 ze zm.) ustala się następujące 
ich rodzaje: 
1/ uczenie i rozwijanie umiejętności niezbędnych do samodzielnego życia, 
2/ pielęgnacja – jako wspieranie procesu leczenia, 
3/ rehabilitacja fizyczna i usprawnianie zaburzonych funkcji organizmu w zakresie nieobjętym  
     przepisami ustawy z dnia 27 sierpnia 2004 r. o świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych 
     ze środków publicznych (t.j. Dz. U. z 2022 r., poz.2561 ze zm.), 
4/ pomoc mieszkaniowa, 



5/ zapewnienie dzieciom i młodzieży z zaburzeniami psychicznymi dostępu do zajęć rehabilitacyjnych i 
rewalidacyjno-wychowawczych, w wyjątkowych przypadkach, jeżeli nie mają możliwości uzyskania 
dostępu do zajęć, o których mowa w art. 7 ustawy z dnia 19 sierpnia 1994 r. o ochronie zdrowia 
psychicznego (t.j. Dz. U. 2022, poz. 2123).  
 Specjalistyczne usługi są świadczone przez osoby posiadające, potwierdzone odpowiednim 
dokumentem, kwalifikacje do wykonywania zawodu: pracownika socjalnego, psychologa, pedagoga, 
logopedy, terapeuty zajęciowego, pielęgniarki, asystenta osoby niepełnosprawnej, opiekunki 
środowiskowej, specjalisty w zakresie rehabilitacji medycznej, fizjoterapeuty lub innego zawodu 
dającego wiedzę i umiejętności pozwalające świadczyć określone specjalistyczne usługi. Ustawodawca 
stawia przed osobami świadczącymi usługi dla osób z zaburzeniami psychicznymi wymóg posiadania co 
najmniej półrocznego stażu w jednej z poniżej wymienionych jednostek: 
1/ szpital psychiatryczny, 
2/ jednostka organizacyjna pomocy społecznej dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 
3/ placówka terapii lub placówka oświatowa, do której uczęszczają dzieci z zaburzeniami rozwoju lub 
upośledzeniem umysłowym, 
4/ ośrodek terapeutyczno – edukacyjno – wychowawczy, 
5/ zakład rehabilitacji, 
6/ inna jednostka niż podane w pkt. 1-5, świadcząca specjalistyczne usługi opiekuńcze dla osób z 
zaburzeniami psychicznymi.  
 Pomoc w formie usług opiekuńczych lub specjalistycznych usług opiekuńczych przysługuje 
osobie samotnej, która z powodu wieku, choroby lub innych przyczyn, wymaga pomocy innych osób, a 
jest jej pozbawiona, a także osobie, której rodzina, jak również wspólnie niezamieszkujący małżonek, 
wstępni, zstępni nie mogą zapewnić jej takiej pomocy, zgodnie z zapisem art. 50 ust. 1  
i ust. 2 ustawy z dnia 12 marca 2004r. o pomocy społecznej (t.j.: Dz. U. z 2023 r., poz. 901 ze zm.).   
 W decyzji administracyjnej ustala się zakres usług dostosowany do indywidualnych potrzeb 
osoby, ich rodzaj obejmujący podział na zwykłe i specjalistyczne, czas ich trwania, liczbę godzin 
przyznanych miesięcznie specjalistycznych usług, miejsce świadczenia oraz warunki odpłatności.  
 Odpłatność, zgodnie z poglądem wyrażonym w decyzji Samorządowego Kolegium 
Odwoławczego we Wrocławiu z dnia 7 stycznia 1997r. (SKO OPS/218/96/97), ustala się na podstawie 
wywiadu środowiskowego, po uprzedniej ocenie sytuacji osoby i rodziny, która ma skorzystać z pomocy. 
 Opłata za zwykłe i specjalistyczne usługi opiekuńcze jest wnoszona przez osobę uzyskującą taką 
pomoc lub jej opiekuna, przelewem do 15. dnia każdego miesiąca następującego po miesiącu, w którym 
wykonano usługę.   
 W szczególnie uzasadnionych przypadkach, enumeratywnie określonych w § 6 
przedmiotowego rozporządzenia, osoba zainteresowana może być, na podstawie wniosku złożonego 
przez siebie lub pracownika socjalnego, częściowo lub całkowicie zwolniona z ponoszenia odpłatności 
na czas określony, zwłaszcza ze względu na: 

1. konieczność korzystania co najmniej z dwóch rodzajów specjalistycznych usług, 

2. konieczność ponoszenia opłat za pobyt członka rodziny w domu pomocy społecznej lub 
ośrodku wsparcia i za pobyt członka rodziny w placówce opiekuńczo-wychowawczej, leczniczo-
rehabilitacyjnej, opiekuńczo-leczniczej lub pielęgnacyjno-opiekuńczej, 

3. konieczność korzystania przez więcej niż jedną osobę w rodzinie z pomocy w formie 
specjalistycznych usług lub usług opiekuńczych, w tym co najmniej jedną przewlekle chorą, 

4. zdarzenie losowe.   
Podjęcie uchwały jest niezbędne z uwagi na przystąpienie Gminy Rogoźno w 2024 roku do realizacji 

Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej "Korpus wsparcia seniorów" - Moduł I i II, w tym 
do usług sąsiedzkich – Moduł I.  

 
- W obecnie obowiązującej uchwale dotyczącej zasad ponoszenia odpłatności za pobyt                     w 

ośrodkach wsparcia, jakimi są schronisko dla osób bezdomnych i schronisko dla osób bezdomnych z 

usługami opiekuńczymi stawki opłat są nieadekwatne do aktualnej wysokości zasiłku stałego. 



 

Ad. 6 Wolne głosy, wnioski, sprawy bieżące. 

W pierwszej kolejności pan Przewodniczący zaproponował przesunięcie tematu Funkcjonowanie 

systemu gospodarki odpadami na terenie Gminy Rogoźno z pierwszego kwartału na drugi kwartał, 

dlatego że w tym czasie przypada okres rozliczeniowy i będzie dostępnych więcej informacji. 

Przewodniczący poddał propozycję pod głosowanie – 5 radnych za i 2 radnych przeciw. 

Radni poruszając temat oświadczeń majątkowych stwierdzili, że strona BIP jest bardzo nieczytelna i 

konieczne byłoby jej usystematyzowanie jej aby była bardziej przejrzysta. 

Pan Perlicjan jako pierwszy złożył wniosek w sprawie proponowanego nazewnictwa ulic w Jaraczu i 

Rożnowicach – wniosek został przyjęty jednogłośnie przez członków komisji. 

Pan Janus zapytał jakie są koszty zmiany nazw ulic, ponieważ ludzie się takich zmian boją? 

Przewodniczący poinformował, że nie ma żadnych kosztów, w tej chwili nie ma adresów w dowodach, 

a z dniem nadania nowej nazwy mieszkaniec podaje w dokumentach nowe dane. 

 

Pan Krzysztof Nikodem zgłosił wniosek w sprawie naprawy dróg gminnych: 

- Południowa od ul. Konieczyńskich do Garbatki, 

- droga w Tarnowie od zjazdu z drogi powiatowej Tarnowo – Karolewo naprzeciw boiska sportowego 

do wjazdu do DK 11 z jednym jej odgałęzieniem, 

- droga od DK 11 w m. Ruda do m. Nowy Młyn, 

- droga w Laskowie. 

Drugi wniosek radnego dotyczył naprawy dróg powiatowych 

-  drogi powiatowej Tarnowo – Laskowo, 

- drogi powiatowej z DK 11 przez Garbatkę do miasta Rogoźno. 

 

Pan radny Paweł Wojciechowski złożył wniosek do powiatu w sprawie: 

- powtórzenie wniosku ze stycznia tj. uzupełnienie dziur na drodze powiatowej 2030P od drogi 

wojewódzkiej ulicy Za Jeziorem do Owczychgłów, 

 

Radny Adam Nadolny zgłosił wniosek o naprawę drogi: 

- Jaracz - Parkowo – Józefinowo 

- droga Ninino – Uchorowo, Grudna – Wełna 

- droga do Szczytna 

 

Radna Ewa Wysocka zgłosiła wniosek do powiatu o naprawę dróg: 

- droga Rogoźno – Studzieniec, 

- droga Studzieniec – Nienawiszcz 

- droga Rogoźno – Boguniewo 

 

Radny Henryk Janus zgłosił wniosek o naprawę dróg powiatowych: 

- od drogi 1352P do drogi 2025P Gościejewo – Grudna, 

- droga 2025P Ninino przez Wiardunki do Grudna – Wełna  

- droga 2020P od drogi 2023P do drogi  w m. Karolewo 

 

Przewodniczący Perlicjan zgłosił wniosek o naprawę drogi w miejscowości 

- od miejscowości Gościejewo do miejscowości Grudna 



- droga Ninino – Wełna – Grudna 

 

Radni złożyli również wniosek do Komisarza o profilowanie dróg gminnych oraz uzupełnienie ubytków. 

Na zakończenie radni zgodnie przyjęli wniosek o uzupełnienie dziur w drodze wojewódzkiej 241 oraz 

wymalowanie pasów na przejściach dla pieszych. 

 

Komisja przyjęła pozytywną opinię na udzielenie dotacji na prace konserwatorskie parafii pw. NMP 

Królowej Świata w Parkowie. 

 

Ad. 7 Zakończenie. 
Posiedzenie komisji zakończone zostało o godz. 18.00 – protokołowała Anna Mazur. 
 


